
Záznam z rokovania komisie dopravy a informa čných systémov MsZ 
zo dňa  17. 06. 2014 

 
 

Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 17:00 h. v miestnosti č. 107/2 v Primaciálnom paláci. 
 
Prítomní: Mgr. Jozef Uhler, Ing. Jarmila Tvrdá, Radovan Jenčík, Jozef Drahovský 
                  
 
Ospravedlnili sa:  Ing. Martin Borguľa, Ing. Katarína Augustinič, JUDr. Ivo Nesrovnal, plk. Ing. Ivan 
Lechner 
 
Neprítomní:  - 
 
Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Jozef Uhler. Na začiatku zasadania bolo 
hlasované o programe rokovania komisie. 
 
Program rokovania komisie: 
 
01.  Kontrola záznamu KDIS zo dňa 14.05.2014. 
02.  Návrh záverečného účtu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy za rok 2013.  
       a hodnotiaca správa za rok 2013. 
03.  Územný plán hlavného mesta SR Bratislavy, zmeny a doplnky 03. 
04.  Pravidlá občianskeho rozpočtu. 
05.  Zásady rozvoja cyklistickej a pešej dopravy. 
06.  Rôzne. 
 
Hlasovanie:      prítomní: 4           za: 4         proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu zo d ňa 14.05.2014. 
  
K záznamu z rokovania komisie zo dňa 14.05.2014 neboli žiadne pripomienky. 
 
 
K bodu 2 
Návrh závere čného ú čtu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy z a rok 2013 
a hodnotiaca správa za rok 2013. 
 

Materiál uviedla Ing. Lucia Behuliaková z finančného oddelenia magistrátu. Po skončení 
prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska:  
   
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
odporú ča 
 
doplniť materiál o správu audítora a prerokovať v Mestskom zastupiteľstve. 
 
Hlasovanie:      prítomní: 4         za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
 
 



 
K bodu 3 
Územný plán hlavného mesta SR Bratislavy, zmeny a d oplnky 03. 
 

Materiál uviedla Ing. arch. Silvia Gálová z oddelenia koordinácie dopravných systémov 
a Ing. Vladimír Mikuš, vedúci oddelenia dopravného inžinierstva. Po skončení prezentácie 
a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska:  
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
a) berie na vedomie 
 
predložený materiál „Územný plán hlavného mesta SR Bratislavy, zmeny a doplnky 03“, 
 
b) odporú ča  
 
predložený materiál prerokovať v Mestskom zastupiteľstve. 
 
Hlasovanie:      prítomní: 4         za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
K bodu 4 
Pravidlá ob čianskeho rozpo čtu. 
   

Materiál uviedli Ing. Michal Feik, poradca primátora a Mgr. Monika Bandúrová z útvaru 
námestníka Jána Budaja. Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované 
o nasledovnom znení stanoviska:  
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
a) berie na vedomie 
 
predložený materiál „Pravidlá občianskeho rozpočtu“, 
 
b) odporú ča  
 
predložený materiál prerokovať v Mestskom zastupiteľstve. 
 
Hlasovanie:      prítomní: 4         za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
K bodu 5 
Zásady rozvoja cyklistickej a pešej dopravy. 
 

Materiál uviedol Ing. Michal Feik, poradca primátora. Po skončení prezentácie a odbornej 
diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska:  
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
a) schva ľuje 
 

1.  Zásady rozvoja cyklistickej a pešej dopravy, 
2. Návrh hlavných cyklistických komunikácií v Bratisla ve. 

 
 
b) berie na vedomie 
 

1. Záverečnú správu UNDP „Podpora nemotorovej dopravy v Bratislave “ s prílohami 1 a 2, 
2. Zoznam najproblematickejších uzlov a ulíc v Bratisl ave v pešej doprave , 
3. Národnú stratégiu rozvoja cyklistickej dopravy a cy kloturistiky  v Slovenskej republike. 

 
 
c) žiada 
 

primátora hlavného mesta SR Bratislavy 
 
1. vypracovať Dokument rozvoja cyklistickej a pešej dopravy , Priority v oblasti 

cyklodopravy  a Akčný plán rozvoja cyklistickej a pešej dopravy , 
Termín: 15.12. 2014 
každoročne 
 

2. vypracovať Metodiku podpory nemotorových spôsobov dopravy , 
Termín: 30.11. 2014 

 
3. jeden krát ročne predkladať Mestskému zastupiteľstvu správu  o plnení Priorít v oblasti 

cyklodopravy, Akčného plánu rozvoja cyklistickej a pešej dopravy a Dokumentu rozvoja 
cyklistickej a pešej dopravy s návrhmi na jeho aktualizáciu, 

Termín: 31.3. 2014 
každoročne 

 
2.  primátora hlavného mesta každoročne v návrhu rozpo čtu  zohľadňovať opatrenia na 

plnenie Rozvojového dokumentu cyklistickej a pešej dopravy, Priorít v oblasti 
cyklodopravy Akčného plánu rozvoja cyklistickej a pešej dopravy. 

Termín: 15.12. 2014 
                                                                                                                    každoročne 
 
 
Hlasovanie:      prítomní: 3         za: 3          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
K bodu 6 
Rôzne. 
 
Člen komisie dopravy a inf. systémov MsZ Radovan Jenčík sa zaujímal o aktuálny stav 
spracovania Územného generelu dopravy. 
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ 
 
žiada  
 
hlavného dopravného inžiniera Ing. Tibora Schlossera, CSc o písomnú informáciu 
o harmonograme a aktuálnom stave Územného generelu dopravy. 
 
                                                                                                                                   T: do 24.06.2014 
 
 
Hlasovanie:      prítomní: 4         za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                      Mgr. Jozef Uhler, v.r. 

              predseda komisie 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Peter Strnád 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
V Bratislave, 17.06.2014                


